سياسة الجودة WALITY POLICY

Saudi Arabian Engineering Company Ltd. Strive to anticipate and fulfil the needs and expectation of our customers, by offering consistent quality products and services.

Management and staff are committed to Continual improvement in services and overall performance. (Specially on Customer Satisfaction; Turnaround time; Reliability)

We ensure that the quality policy and goals are clearly understood within the company and implemented.

And management conducts monthly meetings to establish, review and communicate our company's Quality system and Objectives.

We will provide an environment that fosters a spirit of **pride in workmanship** and teamwork among employees.

إن الشركة العربية السعودية للهندسة المحدودة تبذل قصارى جهدها للتعرف على احتياجات وتوقعات عملائها ومن ثم تقديم خدماتها بكفاءة وجودة عالية مستمرة ومنسجمة في جميع الأحوال.

إن إدارة وموظفي الشركة ملتزمون بعمليات التطوير المستمر لخدماتهم وأدائهم العام . (بالأخص رضا العميل ، سرعة الانجاز والإعتمادية .)

ولذلك فإن إدارة الشركة تعمل على أن تكون سياسة الجودة وأهدافها معلومة لدى جميع العاملين في الشركة لضمان حسن التنفيذ.

والإدارة تعمل على أقامة اجتماعات دورية للتواصل مع العاملين وإطلاعهم على نظام الجودة وأهدافه والقضايا المستجدة بخصوص الجودة

نحن في الشركة العربية السعودية للهندسة المحدودة نعمل على خلق بيئة عمل ترعى وتشجع إشاعة روح الإعتزاز بالعمل والأداء الجماعي بين جميع العاملين على اختلاف مستوياتهم.

مهندس / محمد الموسى

Eng. Mohammed Almousa

اللدير العام General Manager



الشركة العربية السعودية للهندسة المحدودة SAUDI ARABIAN ENGINEERING CO. LTD.
(A member of Alireza Group of Companies علي رضا